
 

 
 

Styrelsemöte200329 i Linköping Judo  
§ 1. Mötets öppnande. 
§ 2. Närvarande. Christian Johansson,Tomas Tegnegård, Oskar Rosén,Tommy Peresin, 

Muhamed Vrbanjac,Andreas Nilsson Lars Karlsson (Adjungerad),  
§ 3. Mötets behöriga utlysande. 
§ 4. Justering av mötesprotokollet. 

Godkänt  
§ 5. Godkännande av dagordningen. 
§ 6. Föregående mötesprotokoll. 

Genomläsning för att se om något skall tas upp även på dagens möte och inte redan 
finns på dagordningen samt i så fall vid vilken§. 

§ 7. Beslutspunkter. 
 

● Ska vi avskaffa tävlingsbidrag, tävlingar endast inom Sverige, förtydliga 
regler. Emil skriver ihop förslag på hur det ska se ut. Fortsätter sponsra halva 
avgiften till pokaljakten och DM. Bordlagt till nästa möte inget förslag än. 
 

 
§ 8. Rapportering ekonomi, lokalen och verksamheten. 

 
● Kassören ger en snabb överblick över det ekonomiska läget.  

 
○ Lugnt på grund av ingen verksamhet 
○ Kommunen vill ha in ungefär hur mycket vi förlorar på grund av 

covid-19. Uteblivna terminsavgiften VT 20 cirka 30000 kr. Inställt 
vårläger cirka 10 000 och försäljning runt 10000 totalt cirka 50000 kr.  

 
 

● Kort avstämning av om något behöver åtgärdas i lokalen  
○ Röja i gymmet, eventuellt köpa in lite nya grejor, kettlebells, stång 
○ Byta armaturer som är trasiga i dojon beroende på kontraktstid 
○ Måla väggen beroende på kontraktstid. 
○ Rullande kontrakt på 3 år Tommy kollar hur lång tid vi har på 

kontraktet. Djurdoktorn är uppsagd. 
○ Återuppta kontakten med kommunen, Per Arnöman 
○ Leif behöver hjälp med att köra materiel. 

 
 

● Lasse meddelar kort om det är något särskilt på gång i verksamheten 
○ Bingo inget nytt 
○ Tränarträff utbildning efter riksfortbildningar kör framåt hösten Tomas 

skickar ut inbjudan. 
 



 

 
 

○ Bidragsansökningar, klart. 
○ Påminn alla tränare att närvaroregistrera alla träningar.  
○ Tomas kollar om det går att få ut statistik även för vuxna till 

kommunen. 
○ Fortsatt inställda träningar på grund av Covid-19, april ut om inget 

annat händer. 
○ Vi kommer ha utomhus träningar på tisdagar 18:30 
○ Tomas  kontrollerar med behörigheter i Idrottonline. 
○ Lasse har fixat med inbjudan till Interbook. 
○ Förslag på att mattan ska rengöras varje dag. Christian får ta det med 

de som städar. Köpa in moppskaft för rengöringsdukarna 
○ Christian kontaktar Arvid om att städning inte behövs under 

träningsstoppet. 
○ Mer tavlor och planscher till klubblokalen. 

 
 

 
§ 9. Arbetsfrågor och kalendarium. 

 
 
 

● Kalendariet  
 
2020-01-07 Terminsstart 
2020-01-18/19 Riskrandori Stockholm 
2020-01-25 Södra Judo Open 
2020-01-25 Ledarkonferensen 
2020-01-25/26 Sjukvårdsutbildning steg 2 Stockholm 
2020-02-01/02 SM i Malmö 
2020-02-08/09 Katadomarkurs Stockholm 
2020-02-15 Judo4Balance Riksfortbildning Stockholm 
2020-02-16 Judo4Balance Riksfortbildning Göteborg 
2020-03-07 Förbundsmöte 
 
 
 

 
§ 10. Diskussionspunkter. 

 



 

 
 

● Lokal 
 

§ 11. Övriga frågor. 
● Polis utdrag belastningsregistret är på gång i stort sett alla har visat upp. 
● Företag i Motala som vill ha fallteknik utbildning,Lasse inväntar besked kring 

detta. 
● Se över städpersonal inför uppstarten igen. 

 
● Idrottonline 

Förändringar kring huvudadministratörer 
Jonas Räntilä och Christian Ulman ska tas bort 
Tomas Tegnegård ska läggas till 

 
§ 12. Nästa styrelsemöte. 26/4 kl 16:00 
§13. Mötets avslutande. 
 

 

 


